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PROTOKÓŁ NR XIV/11 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 30 września 2011 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego.   

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 

2011 roku. 

7. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Zgierzu za I półrocze 2011 roku. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu o stanie bezrobocia                      

w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie informacji z realizacji uchwały Nr IX/75/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

29 czerwca 2007 r. w sprawie uchwalenia „Powiatowego programu przeciwdziałania 

bezrobociu i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2007-2010”. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Zgierzu; 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

c) przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali położonych w Ozorkowie przy 

ul. Traugutta 1; 

d) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Zgierski od Skarbu Państwa darowizny 

nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Dąbrowskiego 18; 

e) powierzenia Gminie Miasto Ozorków prowadzenia zadania publicznego polegającego 

na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Miasta 

Ozorkowa; 

f) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miasto Ozorków na realizację zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków                   

i lokali z terenu Miasta Ozorkowa; 

g) powierzenia Gminie Ozorków prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Ozorków; 

h) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Ozorków na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu 

Gminy Ozorków; 

i) powierzenia Gminie Parzęczew prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy 

Parzęczew; 

j) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Parzęczew na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu 

Gminy Parzęczew; 
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11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14.  Oświadczenia i wnioski radnych. 

15.  Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

16.  Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XIV sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
10

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 

porządku obrad XIV sesji w pkt 10 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2011 – druk „A”. 

Jednocześnie Zarząd przekazał uchwałę nr 40/185/11 Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia             

20 września 2011 r. w sprawie zmiany informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2011-2022 za I półrocze 2011 roku. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 22 września 2011r. stanowi załącznik nr 4             

do protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady oznajmił, iż Zarząd Powiatu przekazał projekty uchwał           

w sprawach: 

1) zmiany Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

2) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

3) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań w ramach Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II. Bezpieczeństwo – Dostępność                        

– Rozwój; 

4) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań w ramach Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych  – Etap II; 

5) zawarcia porozumienia z Gminą Miastem Stryków dotyczącego przejęcia przez Gminę 

Miasto Stryków zadań Powiatu Zgierskiego  w zakresie przebudowy drogi powiatowej     

Nr 5112 E – ul. Szkolna  w m. Bratoszewice, gm. Stryków; 

6) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Stryków na realizację zadania                    

pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice,              

gm. Stryków”; 

7) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011r.                       

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011- druk „B” 

z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad. 
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Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 29 września 2011r. stanowi załącznik nr 5             

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w pkt 10 

ww. projektów uchwał. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku projekty uchwał.  

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XIV sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego.   

6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 

2011 roku. 

7. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Zgierzu za I półrocze 2011 roku. 

8. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu o stanie bezrobocia                        

w Powiecie Zgierskim. 

9. Przyjęcie informacji z realizacji uchwały Nr IX/75/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

29 czerwca 2007 r. w sprawie uchwalenia „Powiatowego programu przeciwdziałania 

bezrobociu i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2007-2010”. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Zgierzu; 

b) zmiany Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu; 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

d) przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali położonych w Ozorkowie przy 

ul. Traugutta 1; 

e) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Zgierski od Skarbu Państwa darowizny 

nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Dąbrowskiego 18; 

f) powierzenia Gminie Miasto Ozorków prowadzenia zadania publicznego polegającego 

na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Miasta 

Ozorkowa; 

g) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miasto Ozorków na realizację zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków                  

i lokali z terenu Miasta Ozorkowa; 

h) powierzenia Gminie Ozorków prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Ozorków; 

i) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Ozorków na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu 

Gminy Ozorków; 

j) powierzenia Gminie Parzęczew prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy 

Parzęczew; 
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k) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Parzęczew na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu 

Gminy Parzęczew; 

l) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski 

dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

m) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II. Bezpieczeństwo                

–Dostępność – Rozwój; 

n) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych  – Etap II; 

o) zawarcia porozumienia z Gminą Miastem Stryków dotyczącego przejęcia przez 

Gminę Miasto Stryków zadań Powiatu Zgierskiego  w zakresie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna  w m. Bratoszewice, gm. Stryków; 

p) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Stryków na realizację zadania                    

pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice,              

gm. Stryków”; 

q) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011 – druk „A”; 

r) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011r.             

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011 – druk „B”. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

12. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

16. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XIII sesji nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, że  powiatowa ulica Gałczyńskiego w Zgierzu przenosi 

cały transport przez Zgierz z Gdańska na Aleksandrów Łódzki i Poddębice. Jest ona jedną                

z podstawowych dróg wyjazdowych z osiedla 650-lecia do Łodzi. Jedynym wąskim gardłem 

jest skrzyżowanie ul. Aleksandrowskiej, gdzie tworzą się korki.  

Radny poprosił o interwencję w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  w celu 

uzyskania informacji, jakie są plany związane z tym skrzyżowaniem i jak można doraźnie 

poprawić warunki na tym skrzyżowaniu.  
 



5 
 

Radny Mirosław Pilarski złożył interpelację dotyczącą pracy Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Nieruchomości Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Otrzymuje sygnały od 

mieszkańców, że oczekują na długą realizację wniosków złożonych do zatwierdzenia przez 

geodetów. Termin jest przekraczany wielokrotnie. Sprawdzał Dziennik Urzędowy Nr 78/2001 

i rozporządzenie 837 w § 9 pkt 4 stanowi, że czynności kontroli wykonywane są 

niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 6 dni roboczych od dnia złożenia 

dokumentacji do kontroli. Czeka się ponad miesiąc na realizację. Jeszcze docierają takie 

uwagi, że firmy mają różne czasy oczekiwania, co rodzi pewne domniemania.  

Radny poprosił o sprawdzenie daty wpływu wniosków (głównie tych o inwentaryzacje, typu 

gazowe) i realizacji końcowych.  

 

Radna Zofia Ogórek złożyła interpelację „w temacie zaistniałego wcześniej szumu 

medialnego w sprawie boiska i otoczki całej przy szkole Cezaka”. Poprosiła o informację 

jakie działania podjął Zarząd w tej sprawie.  
 

Radny Michał Banaszczyk, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, złożył 

interpelację dotyczącą planowanej prywatyzacji Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej             

w Zgierzu. Interpelacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Opinie Komisji do materiałów zgłoszonych na XIV sesję stanowią załącznik nr 7                         

do protokołu.   

 

Ad. 5   

Uchwała Nr 35/158/11 Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 18 września 2011 r. w sprawie 

przyjęcia informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2022 za I półrocze 2011 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała Nr 40/185/11 Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 20 września 2011 r. w sprawie 

zmiany informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2011-2022 za I półrocze 2011 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Iwona Stańczyk przedstawiła przedmiotową informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 6 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2011 roku 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła przedmiotową informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 7 

Informacja o przebiegu wykonania  planu finansowego Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu za I półrocze 2011 roku  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Główna Księgowa PZOZ w Zgierzu Elżbieta Rosiak przedstawiła przedmiotową  informację. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 8  

Informacja o sytuacji na powiatowym rynku pracy w I półroczu 2011 roku  stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu.   

 

Przedstawiciel Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu Bożena Pluskota przedstawiła 

przedmiotową informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 9 

Informacja z realizacji uchwały Nr IX/75/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 czerwca 

2007r. w sprawie uchwalenia „Powiatowego programu przeciwdziałania bezrobociu                         

i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2007-2010” stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

 

Przedstawiciel PUP w Zgierzu Bożena Pluskota przedstawiła przedmiotową informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji. 

 

Radna Zofia Bielawska ustosunkowała się do formy działania jak staże zawodowe. Młodych 

ludzi skierowanych na staże było: 

 w 2007 roku      1238 osób,  

 w 2008 roku      1157 osób,  

 w 2009 roku      1616 osób,  

 w 2010 roku      1260 osób.  
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Natomiast w roku bieżącym tylko 386 osób otrzymało skierowania na staże pracy i nie ma co 

liczyć, że do końca roku ta liczba się znacznie zwiększy. Radna bardzo ubolewa nad tym 

faktem. Dlaczego radna chce zwrócić uwagę właśnie na ten temat. „Przyszło nam dzisiaj 

przyjmować informację o sytuacji na powiatowym rynku pracy w przededniu inauguracji 

roku akademickiego. Dobrze wiemy, że ogromna rzesza młodzieży rozpoczyna studia 

zaoczne.  I jakby tu dwa elementy, dwa aspekty się pojawiają.  Jeden to finansowy, a drugi 

zawodowy. Finansowy na przejazdy, na czesne. Tak dużo mówi się o młodzieży, około 30 % 

znajduje się w statystyce jako bezrobotna młodzież. Drugi czynnik zawodowy, trzeba 

powiedzieć to jest wejście, poznanie  pierwszej pracy, kontakt. To bardzo ważny atut tej 

młodzieży.” W związku z tym radna zwróciła się do Starosty Zgierskiego „o podjęcie działań 

skutkujących zminimalizowaniem tego problemu. Nie dajmy, nie pozwólmy, aby nasza 

młodzież wyjeżdżała za granicę. Nasza zdolna młodzież, która mogłaby uczyć, podejmować 

pracę. Wiemy, że Powiat Zgierski objęty jest bardzo wysokim poziomem bezrobocia,                     

a szczególnie właśnie ludzi młodych.”  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 10a 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Zgierzu stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Sekretarz Powiatu Adam Świniuch przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/130/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego w Zgierzu stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 10b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej                   

w Zgierzu stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/131/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie zmiany Statutu Powiatowego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Zgierzu stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 10
45

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
25

. 

 

Ad. 10c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/132/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łódzkiemu Wschodniemu stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 10d) 

Projekt uchwały w sprawie przyznania najemcom pierwszeństwa w nabyciu lokali 

położonych w Ozorkowie przy ul. Traugutta 1 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk podziękował Zarządowi Powiatu Zgierskiego, że przychylił się do 

rozwiązania bezkonfliktowego tej sprawy. 

 

Radny Piotr Giziński także złożył podziękowania Zarządowi za pozytywne załatwienie 

sprawy.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/133/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie przyznania najemcom pierwszeństwa                   

w nabyciu lokali położonych w Ozorkowie przy ul. Traugutta 1  stanowi załącznik nr 21               

do protokołu.  

 

Ad. 10e) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Zgierski od Skarbu 

Państwa darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Dąbrowskiego 18 stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 
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Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przedstawił projekt uchwały. Problem natury 

lokalowej Młodzieżowego Domu Kultury jest problemem właściwie od momentu powstania 

powiatów. Były różne propozycje, różne opcje, były także emocje, protesty, były niespełnione 

obietnice. Przypomniał, że kilka miesięcy temu Zarząd wystąpił do Wojewody Łódzkiego              

o przekazanie nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. Dąbrowskiego 18 na rzecz 

Powiatu Zgierskiego celem zaadoptowania jej na siedzibę MDK w Zgierzu. Trwało to parę 

miesięcy, negocjacje z Wojewodą nie były łatwe, ale w końcu Wojewoda wyraziła zgodę,     

aby w trybie darowizny przekazać tę nieruchomość na rzecz Powiatu Zgierskiego. Zarząd 

zaakceptował te propozycję. Jeżeli przedmiotowa uchwała zostanie podjęta to zostanie 

umówione spotkanie z notariuszem dla podpisania aktu notarialnego. Starosta jest 

przekonany, że w obecnej kadencji MDK z ul. Długiej przeprowadzi się na ul. Dąbrowskiego 

18. W związku z tym, w imieniu Zarządu Powiatu Zgierskiego, poprosił o podjęcie uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk wyraził zadowolenie, że wreszcie sytuacja MDK w Zgierzu się 

klaruje i jakaś przyszłość tej placówki się wyłoniła. Sądzi, że dyrektor MDK także ucieszy 

takie rozwiązanie problemu. 

 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał powiedziała, że nie jest zadowolona, „że to będzie znów 

w dzielnicy, gdzie są ośrodki kultury jak MDK, CKD i jest Arki świetlica. Takie jednostki 

powinny być rozmieszczane przynajmniej w naszym mieście jeszcze w miejscu dzielnicy 

Kurak. Dlaczego? Bo znowu skomasowanie w jednym miejscu, a w drugim nic. To nie daje 

efektu. Dzisiaj powiem, że decyzje sprzedaży internatu i niezabezpieczenie przynajmniej 

chociaż tej części stołówkowej na dom kultury, na miejsce dla dzieci stworzy warunki,                 

że dzieciaki zamiast iść na tą Dąbrowskiego będą wolały być wokół bloku, a tam jest 

skomasowane mieszkalnictwo wielorodzinne. Nie jestem zadowolona. To, że pani będzie 

miała satysfakcję, że gdzieś tam będzie pani przeniesiona i będzie pani w centrum to nie 

znaczy, że to jest zadowolenie mieszkańców. Nie jestem zadowolona. Dom Harcerza był przy 

ul. Świerczewskiego, czyli teraz 3 Maja i mieliśmy wszędzie dostęp, a dalej jest na 

Dąbrowskiego. Tym bardziej, że to jest dzielnica niezbyt dobrą renomą się ciesząca, no to nie 

jest to bardzo dobre. Będzie dla wszystkich mieszkańców w pewnym  sensie strach.” 

 

Dyrektor MDK w Zgierzu Jadwiga Wlaźlińska oznajmiła, że „Dom Kultury to sprawa wielu 

setek, a może tysięcy mieszkańców i to nie jest moja sprawa.  Ja pamiętam chyba z 2000 roku 

strategie przekształceń placówek oświatowych, w której istnieje zapis o poprawie warunków 

lokalowych. Te próby się odbywały i może ja jestem troszkę skrzywiona tymi nieudanymi 

próbami i tak trudno zaufać. My przejęliśmy przecież budynek przy Dąbrowskiego i przez             

3 lata można powiedzieć, że zamiataliśmy wokół tego budynku i nic się dalej nie zdarzyło. 

Więc nam naprawdę chodzi o poprawę warunków lokalowych. 60 lat historii to coś ważnego. 

Mamy ten tytuł miejsca odkrywania talentów. Jestem przekonana to 25 lat mojej pracy tam              

i mojej pasji i ja jestem przekonana, że to jest coś niezwykle ważnego. Bolała mnie próba 

likwidacji i to wszystko co się tam dzieje. Każda poprawa, która będzie naprawdę odczuwalna 

przez dzieci jako poprawa warunków to jest interesujące dla mnie i dla tej społeczności. 

Przejęcie to nie jest jeszcze sukces. Warto by rozmawiać ze wszystkimi. Z nami warto 

rozmawiać. Ja wróciłam niedawno z ogólnopolskiej konferencji placówek wychowania 

pozaszkolnego z przedstawicielami ministerstwa i słyszałam o przypadkach przejęcia                      

i urządzenia takiego domu kultury bez udziału tej społeczności i to są pieniądze wyrzucone w 

błoto. Więc, jeżeli tych pieniędzy nie ma, a taka decyzja skutkuje na dziesiątki lat, więc może 

warto bardzo dokładnie wyważyć i rozważyć i się zastanowić, co osiągniemy, za jakie 

pieniądze osiągniemy, czy to będzie naprawdę poprawa, czy jest jeszcze inna możliwość innej 
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poprawy. My wiemy co jest ważne. Ważne jest, żeby była sala widowiskowa dla dzieci,                  

bo dzieci jak pracują to muszą to kiedyś pokazać. Ważna jest lokalizacja, bo dzieci 

przychodzą niemalże cały rok wieczorem do placówki. Wiele rzeczy jest ważnych, o których 

my wiemy i my to czujemy i może było by miło rozmawiać w szerszym gronie. To tylko tyle 

tych moich obaw czy to naprawdę będzie poprawa warunków lokalowych, bo my nie wiemy 

nic więcej poza tym, że ta placówka będzie domem kultury. To tyle.” 

 

Radny Dariusz Cłapa uznał za bardzo ważny moment głosowanie nad uchwałą, która ma 

poprawić funkcjonowanie MDK w Zgierzu po bardzo wielu trudnych latach. Myśli że to  jest 

przełom i należy się z tego cieszyć. Jest przekonany, że dalej wszystko będzie zmierzać                 

w dobrym kierunku. Także uważa, że obowiązkiem radnych jest poparcie tej uchwały.  

 

Starosta podkreślił, iż wie że „rozwiązanie z nieruchomością przy ul. Dąbrowskiego  18 nie 

jest idealne, ale miasto Zgierz ma tak specyficznie poukładane nieruchomości i ich 

właścicieli, że nic lepszego w najbliższym czasie nie jesteśmy w stanie temu MDKowi 

zaproponować. Tak na dobrą sprawę mamy 2 wyjścia: albo adoptować nieruchomość przy             

ul. Dąbrowskiego 18, albo zrezygnować z idei w ogóle odświeżania jakiejkolwiek 

nieruchomości związanej z MDKiem w Zgierzu. My politycy musimy twardo, przynajmniej 

ja tak uważam, chodzić po ziemi, nie obiecywać gruszek na wierzbie. Działacze kultury mają 

prawo błąkać gdzieś tam w jakiś ideałach, iść schodami do nieba, ale nie zawsze życie 

weryfikuje pozytywnie tak szczytne ideały. My musimy się trzymać twardo rzeczywistości             

i dla tej rzeczywistości proponuję państwu przyjęcie tej uchwały, tak by móc przynajmniej               

na tyle, na ile możemy reaktywować działalność MDK w nowej siedzibie. ”  

 

Radny Adam Bączyk był zainteresowany czy Zarząd Powiatu jest w stanie zadeklarować  

zabezpieczenie środków na adaptację budynku dla MDKu. 

 

Radny Janusz Rajtar zaznaczył, że  na przestrzeni blisko 13 lat ta placówka mimo rozlicznych 

propozycji i mimo środków jakimi dysponował powiat w zasadzie nie akceptowała żadnej 

oferty. I taka jest prawda. Obiekt  przy ul. Dąbrowskiego 18 jest obiektem z lat 68-69,               

jest obiektem, który ma blisko 800 m
2
, był  obiektem użyteczności publicznej, więc były 

spełnione również normy dotyczące funkcjonowania jako instytucji publicznej, w której mogą 

przebywać ludzie i mogą funkcjonować różnego rodzaju formy pracy.  Zarzut, że w jednym 

obszarze miasta koncentruje się liczne placówki upowszechniające kulturę bądź propagujące 

rozwój kulturalny dzieci i młodzieży  jest zarzutem, który da się obronić. Bowiem w wielu 

miastach tworzy się właśnie centra kultury, placówki ze sobą współpracują dając różnorodną 

ofertę tylko i wyłącznie po to, żeby właśnie było to centrum kultury. I tak w przypadku miasta 

Zgierza to powoli zaczyna funkcjonować. Radny osobiście uczestniczył w projektach, kiedy 

były propozycjami siedzib dla MDKu. Pierwsza propozycja przy ul. Sokołowskiej.                     

Tam obecnie mieści się Szkoła Muzyczna i doskonale sobie radzi i też pracuje popołudniami. 

Szkoła Muzyczna wykorzystuje także rozległy teren wokół obiektu mimo tego, że ma tam 

parking. „Była ul. Dąbrowskiego – oczywiście były niewielkie środki, aby to adoptować,            

ale tak jak w rodzinie, my w rodzinie powiatowej dysponujemy takimi a nie innymi środkami 

i trudno oczekiwać, żeby nagle powstała kolejna propozycja zainwestowania dużych 

środków. Myślę sobie tak, że w każdej działalności, a szczególnie w działalności kulturalnej, 

gdzie łączy się to z upowszechnianiem kultury wśród dzieci i młodzieży, o możliwościach tej 

placówki decyduje oferta skierowana do środowiska. I jeżeli ta oferta będzie ofertą 

akceptowalną to lokalizacja nie wpływa tu, w ogóle nie jest brana pod uwagę. Proszę mi 

powiedzieć dopóki nie powstało CKD czy ktoś myślał o tym,  że na ulicy tak daleko 

oddalonej nieświetlonej wielokrotnie będzie funkcjonowała placówka, która gromadzi od rana 

do późnego wieczora dzieci i młodzież. Nikt sobie z tego nie zdawał sprawy nawet pani 
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Niechciał, która twierdzi, że ul. Dąbrowskiego jest ulicą niebezpieczną. Ja osobiście uważam, 

że jest to w tej chwili jedyne i w najbliższym czasie nie pojawiające się lepsze rozwiązanie 

dla wykonywania zadań, które się łączą z placówką wychowania pozaszkolnego.” 

 

Starosta oznajmił, „niestety przy dyskusjach o MDKu w Zgierzu odnoszę takie nieodparte 

wrażenie, że MDK może przyjąć każdą propozycję pod warunkiem, że będzie to przebudowa 

MDKu przy ul. Długiej za co najmniej 10 milionów złotych. Każda inna propozycja jest 

propozycją nietrafioną, złą, nad wyraz szkodliwą i ze społecznego, kulturalnego dziecięcego 

punktu widzenia nie do zaakceptowania. To, że warunki finansowe, że warunki życiowe                      

i właściwie życie jest inne to nie ma dla władz MDKu żadnego znaczenia. Pamiętam dyskusję 

o proponowanej lokalizacji ul. Sokołowskiej, to wtedy były głosy, że za daleko, kto tam 

pojedzie, kto tam odprowadzi dziecko i ulica ta jest nie do zaakceptowania. Jeżeli ulica 

Dąbrowskiego jest ulicą złą, niedobrą to wydaje  mi się, że też czas by ten fakt zmienić,               

bo my samorządowcy powiatowi, samorządowcy miejscy jesteśmy od tego żeby zmieniać to 

co złe, zmieniać na lepsze. Jeśli jest ku temu polityczna wola, jeśli jest ku temu finansowa 

możliwość to zróbmy to. Nie będzie  nas stać na 10 milionów na ul. Długą, ale myślę,                      

że wspólnie tutaj radni koalicji, radni opozycji znajdziemy takie pieniądze w budżetach 

przyszłorocznym i następnych by za kilka, ale nie 10 mln zł zaadaptować nieruchomość przy 

ul. Dąbrowskiego ku radości dzieci zgierskich.”  

 

Pracownik MDK w Zgierzu powiedziała, że jest pracownikiem tej jednostki od 8 lat i śledzi 

na bieżąco zmagania związane z siedzibą placówki. „Proszę państwa to jest nieprawda, że my 

mamy jakieś wygórowane ambicje i żądamy przebudowy MDKu w obecnej siedzibie. 

Jesteśmy gotowi, co zresztą sygnalizowaliśmy dużo wcześniej Zarządowi Powiatu, 

przeprowadzić się do siedziby na ul. Dąbrowskiego i zrobimy to chętnie. Tylko, proszę 

państwa, za tym muszą pójść pieniądze. I myślę, że powinniśmy sobie wszyscy to 

uświadomić, że jeżeli nie będzie środków na adaptację tego budynku, chociażby ze względu 

na rygorystyczne prawa budowlane, które taką siedzibę, w której młodzież i dzieci 

przebywają nakazują określone warunki, trzeba im to stworzyć, to  nie widzę możliwości 

żebyśmy przenieśli się na jakiś czas do tego co jest, co państwo przejęliście od Skarbu 

Państwa, a potem ewentualnie myślenia nad tym, jak tą siedzibę udoskonalić.’  

 

Starosta nadmienił, że jest dłużej radnym powiatowym niż przedmówczyni jest pracownikiem  

MDKu. Doskonale pamięta ambicje i kierownictwa MDKu i pracowników tej placówki. 

„Także moje słowa o 10 milionach i wielkiej przebudowie MDKu przy ul. Długiej nie są 

gołosłowne. Natomiast pani wypowiedź jest całkowicie kuriozalna, bo nikt tutaj, ani na 

komisjach nie proponował by po dzisiejszej uchwale pracownicy MDKu, MDK, dzieci 

przeniosły się na ul. Dąbrowskiego. Ja zakładam, że przy najlepszych możliwościach 

finansowych powiatu w tej kadencji uda się przenieść MDK już do całkowicie zaadaptowanej 

nieruchomości na ul. Dąbrowskiego i nikt nie będzie proponował manewrów żeby najpierw 

przeprowadzić dzieci i działalność na Dąbrowskiego, potem tam to adaptować. Jeżeli 

ktokolwiek tak to zrozumiał to pragnę wyprowadzić go z błędu. Przeprowadzenie MDKu                

z ul. Długiej na ul. Dąbrowskiego nastąpi nie wcześniej – moim zdaniem -  niż albo w roku 

2013, albo w roku 2014.”  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/134/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat 

Zgierski od Skarbu Państwa darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu przy                           

ul. Dąbrowskiego 18 stanowi załącznik nr 23  do protokołu.  

 

Ad. 10f) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasto Ozorków prowadzenia zadania 

publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali               

z terenu Miasta Ozorkowa stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/135/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasto Ozorków 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, 

budynków i lokali z terenu Miasta Ozorkowa stanowi załącznik nr 25  do protokołu.  

 

Ad. 10g) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miasto Ozorków na 

realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, 

budynków i lokali z terenu Miasta Ozorkowa stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/136/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Miasto Ozorków na realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów              

z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Miasta Ozorkowa stanowi załącznik nr 27             

do protokołu.  

 

Ad. 10h) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Ozorków prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy 

Ozorków stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/137/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie powierzenia Gminie Ozorków prowadzenia 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków               

i lokali z terenu Gminy Ozorków stanowi załącznik nr 29  do protokołu.  

 

Ad. 10i) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Ozorków na realizację 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków             

i lokali z terenu Gminy Ozorków stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/138/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie  

Ozorków na realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Ozorków stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Ad. 10j) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Parzęczew prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali  z terenu Gminy 

Parzęczew stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/139/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie powierzenia Gminie Parzęczew 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, 

budynków i lokali  z terenu Gminy Parzęczew stanowi załącznik nr 33  do protokołu.  

 

Ad. 10k) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Parzęczew na realizację 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków             

i lokali z terenu Gminie Parzęczew stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/140/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Parzęczew na realizację zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminie Parzęczew stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Ad. 10l) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/141/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Ad. 10m) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań     

w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II. Bezpieczeństwo           

– Dostępność - Rozwój stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/142/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego 

do podjęcia działań w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II. 

Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
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Ad. 10n) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań     

w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II stanowi załącznik 

nr 40 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę, aby w tytule i § 1 uchwały 

po zapisie „Etap II.” dodać zapis „Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/143/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego 

do podjęcia działań w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II. 

Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

 

Ad. 10o) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miastem Stryków dotyczącego 

przejęcia przez Gminę Miasto Stryków zadań Powiatu Zgierskiego w zakresie przebudowy 

drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków stanowi 

załącznik nr 42 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/144/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miastem 

Stryków dotyczącego przejęcia przez Gminę Miasto Stryków zadań Powiatu Zgierskiego               

w zakresie przebudowy drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna w m. Bratoszewice,                      

gm. Stryków stanowi załącznik nr 43 do protokołu.  

 

Ad. 10p) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu Stryków na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna                                 

w m. Bratoszewice, gm. Stryków stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/145/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Miastu Stryków na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E                        

– ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  

 

Ad. 10q) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia          

27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011                       

– druk „A” stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/146/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego        

na rok 2011 stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  

 

Ad. 10r) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia          

27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011                       

– druk „B” stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XIV/147/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 30 września 2011 r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego        

na rok 2011 stanowi załącznik nr 49 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację. Jednocześnie przekazał, że w dniu 

wczorajszym na sesji w Leśmierzu otrzymał odznakę „Zasłużony dla Gminy Ozorków”.  
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 Ad. 12 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 

Ad. 13 

Starosta udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

Radnej Zofii Ogórek 

Faktem jest, że było trochę zamieszania wokół boiska przy Zespole Szkół Nr 1 im. Jakuba 

Stefana Cezaka w Zgierzu. Sprawa jest już aktualnie wyjaśniona do końca. Żeby móc 

realizować tam ewentualną inwestycję Prokuratury Rejonowej w Zgierzu potrzebna była                 

i zgoda samorządu powiatowego i Ministerstwa Sprawiedliwości (ze strony Prokuratury).  

Dla Powiatu Zgierskiego, dla Zarządu Powiatu najważniejsza jest przebudowa tego boiska. 

Starosta, jako przez jakiś czas także nauczyciel wychowania fizycznego, nie może się zgodzić 

z tym by stan boiska w szkole Cezaka uznać za stan dopuszczający do odbywania się na nim 

lekcji w-f. Żadne sentymenty historyczne nie mogą tu mieć miejsca. W ocenie Starosty ten 

obiekt w tym zakresie nie spełnia wymogów nawet dwudziestowiecznej szkoły, a nie 

dwudziestego pierwszego wieku. Aktualnie został przyjęty odbiór prac związanych                            

z termomodernizacją tej szkoły na ok. 3 mln 700 tysięcy  złotych i uporządkowanie sfery 

związanej z wychowaniem fizycznym tej szkoły. To jest  nasz priorytet i dlatego 29 sierpnia 

br. Zarząd złożył akces do Urzędu Marszałkowskiego o wybudowanie na tym boisku orlików. 

Będą to 2 boiska: jedno boisko wielofunkcyjne, drugie boisko piłkarskie z nawierzchnią 

sztuczną.  

Zarząd otrzymał informację, iż Prokuratura Okręgowa w Łodzi wycofuje się z projektu 

realizacji w tym  miejscu swojej inwestycji, czyli budowy nowej siedziby dla Prokuratury 

Rejonowej w Zgierzu.  

 

Klubu Radnych PiS (zgłoszoną przez radnego Michała Banaszczyka) 

Zarząd Powiatu Zgierskiego nie przewiduje likwidacji Powiatowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Zgierzu. Placówka jest w dobrej kondycji finansowej, jest  remontowana. 

Dzisiejszy projekt uchwały o poszerzeniu jej działalności świadczy o tym, że  Zarząd Powiatu 

nie ma żadnych zamiarów likwidacyjnych PZOZ. Okazuje się, że na Konwencie Starostów 

województwa łódzkiego jako jedyny starosta nie miał problemu finansowego z zozem.                  

To jest powód do zadowolenia. 

W  interpelacji została poruszona jedna bardzo ważna rzecz  natury takiej metodologicznej. 

Mowa była o tym, że nie powinniśmy nic zrobić z PZOZem, bo jest w dobrej kondycji 

finansowej. Starosta uważa inaczej, że przekształcać i różne rzeczy organizować trzeba 

wtedy, kiedy  jednostka jest w dobrej kondycji finansowej, bo tylko wtedy to przetrzyma. 

Natomiast naprawianie czegoś co jest już złe może być trudne. Tym bardziej, że chodzi tu              

o tak newralgiczną w polskiej rzeczywistości sferę jak publiczna opieka zdrowotna.                     

W Powiecie Zgierskim PZOZ ma się dobrze i niech tak dalej będzie.  

 

Następnie Starosta oświadczył, że na pozostałe interpelacje odpowiedzi zostaną udzielone na 

piśmie w statutowym terminie.  
 

Ad. 14 

Radny Krzysztof Kozłowski zwrócił uwagę, że w interpelacji Klubu Radnych PiS była mowa 

o prywatyzacji PZOZ w Zgierzu a nie o likwidacji. Wobec tego poprosił o odpowiedź czy  

jest przewidywana prywatyzacja Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu. 

 

Starosta w odpowiedzi przekazał, że na razie nie.  
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Ad. 15 

Mieszkaniec Zgierza nawiązał do sprawy boiska przy ZS Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka                   

w Zgierzu. Uważa, że dobrze, że powstaną orliki, ale jest kwestia ich wielkości. Słyszał,              

że na ten orlik jest podobno przeznaczone 1600 m
2
, a typowy orlik powinien mieć 

powierzchnię przynajmniej 2500 m
2
. Orlik jest ściśle określony wymiarami i ilością boisk.           

W programie „Orlik 2012” na terenie obiektu dopuszcza się zainstalowanie placu  zabaw oraz 

otwartej siłowni. I takie rozwiązanie, żeby to się w kompleksie takim udało się zrobić, byłoby 

zadowalające i wychodzące naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców okolicznych osiedli                  

i innych rejonów Zgierza, którzy też by mogli z tego korzystać.  

 

Ad. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XIV sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
25

. 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


